



Date: 13/08/2018
Reference: CF/B/FK/18/002
Mr. Hassan Abdulrahman Alserkal
Executive Vice President
Chief Operation Officer
Head of Operation Division
Dubai Financial Market
Dubai, UAE

التاريخ: 2018/08/13
المرجع: CRO/B/FK/18/002
سعادة / حسن عبدالرحمن السركال المحترم
نائب الرئيس التنفيذي
الرئيس التنفيذي للعمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي
دبي، الإمارات العربية المتحدة

Subject: Decline of The Share price of Drake & Scull International PJSC

**الموضوع: تراجع سهم شركة دريك اند سكل
انترناشيونال ش.م.ع ("الشركة")**

With reference to the above subject and to your letter sent to us on 12/08/2018 under reference number NM-LD-2018, related to the reasons of the decline of the share price of the Company, we would like to inform your Excellency that the decline of the Company's share is solely subject to the mechanism of supply and demand in the market. Nevertheless, there has been several rumors circulating in forums and social media including the possibility of the Company's share being suspended from trading and may have resulted in the decline. We hereby confirm that the Company has no intention to make such a request to suspend the share and that most of the information that is published in social media forums is incorrect or mere rumors. The Company further urges its shareholders to source information from trusted official sources and confirms its commitment to the laws and regulations relating to disclosure and transparency and that the Company did not have any information or operational or technical news related to its operational activities not disclosed to the market as of the date of your letter to us.

بالإشارة الى الموضوع المذكور أعلاه وإلى خطابكم إلينا بتاريخ 2018/08/12 تحت رقم مرجع NM-LD-2018 والمتعلقة بأسباب تراجع سهم الشركة، فإننا نريد ان نوضح لسعادتكم بأن تراجع سهم الشركة ناتج عن آلية العرض والطلب في السوق إلا أن تداول مرتادي مواقع التواصل الاجتماعي عدة اشاعات سلبية كاحتمالية تعليق تداول السهم لدى السوق المالي قد يكون أحد أسباب هذا التراجع، ونؤكد بموجب هذا الخطاب بأنه لا نية لطلب تعليق تداول السهم من قبل إدارة الشركة وأن أغلب ما يتم تداوله في مواقع التواصل الاجتماعي لا يعدو كونه مجرد إشاعات ومعلومات مغلوطة وإدارة الشركة تحت مساهميتها على استباق معلوماتهم من المصادر الرسمية الموثوقة. كما تؤكد الشركة أنها ملتزمة بأحكام القوانين والتشريعات المتعلقة بالإفصاح والشفافية وأنه ليس لدى الشركة أية معلومات أو أخبار تشغيلية أو فنية تتعلق بأعمالها التشغيلية لم يتم الإفصاح عنها للسوق كما في تاريخ خطابكم إلينا.

Sincerely Yours,

Feras Kalthoum
Chief Restructuring Officer
Drake & Scull International PJSC



وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

فراس عبدالرحمن كلثوم
الرئيس التنفيذي لإعادة الهيكلة
دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع



Drake & Scull International PJSC
P.O. Box 65794 Dubai - United Arab Emirates Tel: +971 4 4463444 Fax: +971 4 5514854
www.drakescull.com

